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Zapytanie 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

Dotyczy: Planowanego Gliwickiego Obszaru Gospodarczego. 

  

Szanowny Panie Prezydencie , 

 

w przedstawionym radnym Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2021-2023 znajduje się termin  „Gliwickiego Obszaru 

Gospodarczego”.  

W związku z powyższym, zwracamy się z prośbą o przesłanie załącznika graficznego,  

z zaznaczonym obszarem planowanego „Gliwickiego Obszaru Gospodarczego”, udzielenie informacji, 

jaka ma być jego dokładna powierzchnia, jaki jest cel jego powstania oraz jakie mają być mu powierzone 

zadania? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 


